



汇丰银行（中国）有限公司佛山分行升级公告及汇款路径变更的通知

尊敬的客户，

为顺应佛山市的经济发展形势，满足客户对优质银行服务的需求，汇丰银行（中国）有限公司已于2016年12月在佛山地区设立了汇丰银行（中国）有限公司佛山分行，以进一步改善客户的服务体验，提升银行营运效率。

基于上述行所升级，您在我行开立的账户的行号也相应发生了变化。您在我行账户的行号目前已经从原来的“汇丰银行（中国）有限公司广州分行”更新为“汇丰银行（中国）有限公司佛山分行”。

为确保您的资金顺利入账，请在办理汇款/收款或使用我行其他账户服务时，使用您在我行账户的正确行号。

如有疑问，请咨询您的客户经理，或致电佛山分行电话0757-86296429或我行服务热线800-820-8878。感谢您对我行的一贯支持！

顺颂

商祺！

汇丰银行（中国）有限公司佛山分行



Notice on HSBC Bank (China) Company Limited Foshan Branch

Remittance Route Update

Dear Customer(s),

In response to the economic development of Foshan and meet the demand of quality banking services by customers, HSBC Bank (China) Company Limited (thereby referred to as 'Our Bank') is optimizing our physical network coverage through better resource allocation, with an aim to enhance customer experience and improve operational efficiency.

As a result, Foshan Nanhai Sub-Branch has been upgraded into Foshan Branch. And our remittance channel was changed to HSBC BANK (China) Limited, Foshan Branch. To avoid any inconvenience, please use the new beneficiary branch name "HSBC BANK (China) Limited, Foshan Branch" when you make remittance into your account in our bank.

You can find the updated remittance channel sample in the attachment..

If you have any questions to the above, please contact your relationship manager, or call 0757-86296429 (Foshan Branch)/ 800-820-8878 (Service Hotline) for help. Thank you for your continuous support to HSBC and we apologize for any inconvenience that may cause.

Yours sincerely,

HSBC Bank (China) Company Limited Foshan Branch